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Emne: Høring - endringer i forskrift om skogfond 

 
Til LD 
 
Froland kommune har mottatt høringsdokument angående endringer i forskrift om skogfond. 
 
Endringer medfører en betydelig økning i dokumentasjon knyttet til den enkelte tømmerdrift. Drifter 
som er knyttet til store organisasjoner og store kjøpere vil sannsynligvis kunne takle dette forholdsvis 
greit. 
 
I kommunene har man jobbet hardt for å få opp flere bedrifter som kan utnytte nisjer ved hjelp av lokale 
ressurser. Dette er viktige bedrifter både i forhold til lokal verdiskaping, men ikke minst i forhold til å få 
en bredere utnyttelse av trevirket og en bredere tekning omkring kvalitet og muligheter knyttet til bruk 
av tre.  
 
I den krisen vi er inne i nå oppleves det som særedeles lite passende å pålegge disse bedriftene en 
betydelig økning av papirarbeid. De som driver slike små bedrifter er sjeldent særlig bevandret i 
skjemaveldet.  
 
For en lokal bedrift som kjøper rett fra skogeier finnes ikke kontraktsnummer, sertifiseringsstatus osv. 
 
Imidlertid er det slik at disse bedriftene så og si aldri kjøper hele tømmerkvantumet. En laftebedrift vil 
kunne ta ut en del tømmer, men slipen vil som regel bli solgt gjennom en større kjøper som en 
skogeierforening. Dette vil ivareta samfunnets behov for sporing av tømmer. 
 
Etter vår oppfatning vil det derfor være hensiktsmessig at dette gjaldt salg knyttet opp mot de større 
tømmerkjøperne, og at småsalg knyttet til lokal foredling direkte fra skogeier unntas. 
 
Vi mener derfor at bedrifter som kjøper mindre enn eksempelvis 5 000 m3 årlig direkte fra skogeier skal 
unntas fra regelendringen. 
 
Med vennlig hilsen  

Martin Due-Tønnessen  
Avdelingsleder 
 
T: 90 61 85 28  
madue@froland.kommune.no 
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